
Vážení žáci, učitelé, 

blíží se jedno z nejhezčích částí roku, letní prázdniny. Všichni se těšíme, všichni si je jistě 

užijeme po náročném, ale úspěšném školním roce. 

Pokud zhodnotím tento školní rok, rád bych vyzdvihl některé věci, které jsme společně 

dokázali. Proběhlo velké množství akci, některé opravdu významné. Samozřejmě zmíním 

opakované vítězství v Subterra Cupu. Díky našim skvělým florbalistům! Ale máme i další 

úspěchy, např. stavaři v soutěži ve stavbě betonového kánoe, věřím, že se opět umístíme i v 

soutěži staveb z lepenky, kde žáci třídy T2 „vybudovali“ český pavilon na Expo 2025. 

Pokračuje naše zapojení do wellbeingu, snažíme se o přátelské a přívětivé prostředí ve škole. 

Samozřejmě zmíním naše tradiční akce, tedy Vánoční  zumba, Andělské klepání, množství 

zájezdů jak poznávacích, tak sportovních, ale samozřejmě i středeční 2. ročník vydařeného a 

žáky organizovaného sportovního dne.  Nezmínil jsem zdaleka všechno, bylo toho opravdu 

hodně. Díky všem, kteří se zapojili, jak žákům, tak učitelům. Omlouvám se, že všechny akce 

nezmiňuji, ale vážím si všeho, co pro školu a ve škole děláte. 

Také zmíním školní kapelu. Kapela pracuje zcela samostatně a skvěle. Pondělní koncert byl 

řečeno stručně úžasný a nezapomenutelný. 

Dále si cením všech skvělých žáků, protože celkově opravdu máme i studijní výsledky velice 

dobré. Počet žáků s vyznamenáním se každoročně významně zvyšuje, počet žáků, kteří mají 

studijní problémy, se naopak snižuje a to je skvělé, děkuji. Statistika říká, že vyznamenání má 

více než čtvrtina žáků školy.  

Klima ve škole je vysoce pozitivní a bezpečné. Myslím, že většina z vás sem chodí opravdu 

ráda (samozřejmě chápu, že vás třeba všechno ve škole nebaví, třeba občas učení). Škola má 

díky vám všem dobrou pověst v celém Kladně i okolí, což potvrzuje i počet zájemců o 

studium u nás.  

Samozřejmě se vyskytly i kritické připomínky jak z řad žáků, tak z řad učitelů a rodičů. Ano, 

nemůže být vše dokonalé, opravdu někde je něco ne tak, jak by být mělo. I proto jsme i za 

kritiku rádi, pomáhá nám vidět slabší místa, budeme se snažit, aby jich bylo co nejméně. 

Plány pro příští rok máme, budeme se snažit, aby se vám ve škole líbilo, chtěli bychom ještě 

více rozšířit a podporovat výuku formou exkurzí, projektovou výuku, efektivně a více 

využívat pomůcky. Plánujeme projekty, další inovace a novinky. Příští rok nás čeká 

kompletní rekonstrukce školy, bude probíhat za provozu, čekají nás nezbytná a četná 

omezení, ale věřím, že společnými silami vše zvládneme. Nelze vyloučit ani částečný návrat 

k distanční výuce, ale opravdu je výjimečně, např. jeden den za měsíc. 

A prosím, poděkujte i vy svým učitelům, oni mají obrovskou zásluhu na všem, co jsme ve 

škole dokázali, a věřte, že stejně jako vás potěší pochvala od rodičů, tak učitele potěší milé 

slovo od svých žáků. 

A poděkujte doma rodičům, i oni mají zásluhu na vašich výsledcích, na tom, že velká většina 

z vás je spokojena. A věřte, že pokud vy se cítíte spokojeni, jsou spokojeni i vaši rodiče. 



Škola končí, začíná pro mnohé z vás nejkrásnější část roku, prázdniny, volno, klid.  Užijte si 

ho, na prázdniny se těšíme i my učitelé, ale mnozí z nás učitelů budou řešit školní problémy i 

v tomto období.  Ano, většina z nás dělá práci s láskou a baví nás, pracujeme nejen ve škole a 

nejen v době, kdy probíhá výuka. 

Pokud byste měli jakoukoliv připomínku, námět či dotaz, a to jak negativní, tak pozitivní, 

můžete mi kdykoliv během prázdnin napsat, budu se vašim podnětům věnovat. 

Děkuji vám ještě jednou, pokud chcete, přečtěte si toto mé poselství v klidu doma, dejte ho 

přečíst i rodičům, jsou našimi partnery, chceme s nimi komunikovat, rádi uslyšíme i jejich 

názory a podněty, i jim děkuji. 

Přeji hezké prázdniny, pokud nemusíte, tak „na školu moc nemyslete“. 

Užijte si prázdniny, těším se zase v září na skvělé současné i nové žáky a na setkání 

s kolegyněmi a kolegy. 

„Škola nás baví, chodíme sem rádi“  

Váš ředitel a vedení školy 

 

 

 


